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Beantwoording van de vragen: 

 

Met de verkiezingen wordt er van gemeente wege borden op diverse plekken in de gemeente neergezet 
waar de desbetreffende partijen hun posters kunnen opplakken. Dit jaar is dit anders en zijn de borden al 
‘beplakt’. Niet alleen dit is anders maar ook de plekken waar de borden staan. Het zijn niet meer de ‘oude’ 
vertrouwde plekken maar bij de entree van bepaalde plekken van de gemeente.  
 
Waarom is er gekozen om andere plekken hiervoor te gebruiken? 
 
De locaties voor het plaatsen van de voorbedrukte en milieuvriendelijke verkiezingsborden is vooraf 
zorgvuldig bekeken en bepaald. Hierbij moesten we rekening houden met landelijke richtlijnen, het aantal 
borden, transport en verkeersveiligheid. In tegenstelling tot voorgaande jaren zijn niet acht, maar vijf borden 
in de gemeente Oudewater geplaatst. Dit zorgt voor een andere dekking/spreiding. De borden worden door 
het hele land met grote vrachtwagens geplaatst. Hierdoor is niet elke locatie (meer) geschikt om een 
verkiezingsbord te plaatsen.  
 
Vindt u het uit veiligheidsoverwegingen handig om deze borden bij de entree van de gemeente te zetten? 
De posters zijn klein en leiden de weggebruiker af. 
 
Landelijk wordt aangeraden om de borden juist bij de entree van de gemeente te plaatsen. Vanwege het 
grote aantal partijen dat meedoen in de Kieskring Utrecht zijn de partij-affiches klein. Echter, het gaat 
communicatief gezien om het geheel. Het is een groot bord dat als doel heeft om de kiezer - keer op keer - 
simpelweg te herinneren aan de verkiezingen (top of mind principe). Voor campagnes en inhoud van de 
programma’s, zijn er talloze andere communicatie-kanalen zoals print, online, social media etc. De borden 
worden na de verkiezingsdagen verwijderd en bij de volgende verkiezing (leden van de gemeenteraad) 
in maart 2022 weer ingezet met de logo’s van de partijen die dan meedoen. 
  
Waarom wordt Hekendorp vergeten met het plaatsen van een verkiezingsbord? Daar wonen toch ook 
kiezers? 
 
Er is zorgvuldig bekeken waar en hoe er in Hekendorp op een veilige manier een verkiezingsbord geplaatst 
kan worden. Echter, het was logistiek niet haalbaar om met de vrachtwagen van het bedrijf een 
verkiezingsbord op een veilige manier in Hekendorp te plaatsen. De weg is daarvoor te smal. Wel is er ook 
dit jaar weer een stembureau in Hekendorp ingericht. 
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Bijlagen: 

 
Geen 

 

 

 


